**Jlis.**cn

首页

ケマ しゃ

投稿指菌

计刊浏览

由子並加

....

期刊订阅

联系我们



主管单位:中华人民共和国文化部 主办单位:国家图书馆 中国图书馆学会 ISSN 1001-8867 CN 11-2746/G2



高级检索

## 文章摘要

蒋永福.客观知识与图书馆——从客观知识角度理解的图书馆学[J].中国图书馆学报,2000,(5):

客观知识与图书馆——从客观知识角度理解的图书馆学

## Objective Knowledge and Library: Library Science from the Viewpoint of Objective Knowledge

DOI:

中文关键词: 客观知识, 客观知识的主观性, 知识组织, 图书馆学研究对象

英文关键词: Objective knowledge Subjectivization of objective knowledge Knowledge organization Objects of library science

基金项目:

作者

蔣永福 黑龙江省牡丹江市图书馆

摘要点击次数:840 全文下载次数:425

中文摘要:

客观知识是图书馆学的本体论对象,客观知识的主观化是图书馆学的认识论对象,客观知识的组织是图书馆学的方法论对象。客为图书馆学的逻辑起点。服务于人类的客观知识主观化是图书馆学的最高准则。现行的图书馆知识组织方法必须要改进。参考文献

英文摘要

In library science, objective knowledge is the ontological object, the subjectivization of objective knowledge is the epistemologobject, and the organization of objective knowledge is the methodological object. Therefore, objective knowledge should become logical beginning of library science. The subjectivization of objective knowledge serving the mankind is the highest principle of lib science. In this paper, the author thinks that the existing methods of library knowledge organization should be improved.27 refs.

查看全文 查看/发表评论 下载PDF阅读器

关闭





